



*Gulf Region*

---

# *Notice to Fish Harvesters*

---

## **LOBSTER FISHING AREAS (LFA) 24, 26A AND 26B SEASON DATES**

**Moncton, NB – May 3 2019** – Fisheries and Oceans Canada (DFO) is announcing that the Lobster fishery in Lobster Fishing Area LFA 24, LFA 26A-2, and LFA 26B South will open at 06:00 a.m. on Friday May 3<sup>rd</sup>, 2019 and will remain open until Wednesday July 3<sup>rd</sup>, 2019.

LFA 26A-1 & A-3 will open at 06:00 a.m. on Friday May 3<sup>rd</sup>, 2019 and will remain open until Saturday June 29, 2019. The Department will evaluate requests for a season extension later in the season.

LFA 26A-1 from Point Prim to Victoria, Prince Edward Island (PEI) and LFA 26B North are projected to be open from 6:00 a.m. on Monday May 6, 2019 until Saturday July 6, 2019, subject to weather conditions in each area. Another Notice to Fish Harvesters will be sent out if weather conditions do not permit an opening.

DFO wishes to remind fish harvesters to take extra care when navigating on the opening day of the lobster fishery as vessels are loaded with gear and traps. Harvesters are encouraged to act diligently in setting their traps and should ensure that vessels are loaded safely by reducing the quantity of gear if necessary.

Fish harvesters must also exercise caution when navigating in locations where dredging operations are on-going.

### **FOR MORE INFORMATION:**

Josiane Massiera  
Resource Management  
Fisheries and Oceans Canada  
Moncton, NB  
(506) 851-7290  
[Josiane.Massiera@dfo-mpo.gc.ca](mailto:Josiane.Massiera@dfo-mpo.gc.ca)

Ben Moore  
Resource Management  
Fisheries and Oceans Canada  
Charlottetown, PEI  
(902) 370-7094  
[Benjamin.Moore@dfo-mpo.gc.ca](mailto:Benjamin.Moore@dfo-mpo.gc.ca)

Alan Dwyer  
Resource Management  
Fisheries and Oceans Canada  
Antigonish, NS  
(902) 735-7114  
[Alan.Dwyer@dfo-mpo.gc.ca](mailto:Alan.Dwyer@dfo-mpo.gc.ca)



Pêches et Océans  
Canada

Fisheries and Oceans  
Canada

*Région du Golfe*

---

# *Avis aux pêcheurs*

---

## **DATES DE SAISONS DE LA PÊCHE DU HOMARD DANS LES ZONES DE PÊCHE DU HOMARD 24, 26A AND 26B**

**Moncton (N.-B.) – le 3 mai 2019** – Le ministère des Pêches et des Océans (MPO) annonce que la pêche du homard dans la zone de pêche du homard (ZPH) 24, 26A2 et 26B Sud va ouvrir à 06h00, le vendredi 3 mai 2019 et demeurera ouverte jusqu'au mercredi 3 juillet 2019.

La ZPH A-1 & A-3 va ouvrir à 06h00, le vendredi 3 mai 2019 et demeurera ouverte jusqu'au samedi 29 juin 2019. Le ministère va évaluer les demandes d'extension de la saison plus tard dans la saison.

La portion de la ZPH 26A-1 de Point Prim à Victoria, Île-du-Prince-Édouard (Î.-P.-É), ainsi que la ZPH 26B nord sont ciblées d'ouvrir à 6h00 le lundi, 6 mai 2019 et de demeurer ouvert jusqu'au samedi, 6 juillet 2019, assujetties aux conditions météorologiques. Un autre avis aux pêcheurs sera envoyé si les conditions météorologiques ne permettent pas une ouverture.

Le MPO désire faire un rappel à l'industrie de prendre des précautions supplémentaires lors de la navigation le jour de l'ouverture de la pêche, puisque les navires sont chargés d'engins et de casiers. Les pêcheurs sont encouragés d'agir avec précautions au moment de l'installation de leurs casiers et devraient réduire la quantité de casiers à bord si nécessaire.

Les pêcheurs doivent également prendre des précautions supplémentaires lors de la navigation dans des lieux où les activités de dragages sont en cours d'opérations.

### **POUR PLUS D'INFORMATION :**

Josiane Massiera  
Gestion des ressources  
Pêches et Océans Canada  
Moncton (N.-B.)  
(506) 851-7290  
[Josiane.Massiera@dfo-mpo.gc.ca](mailto:Josiane.Massiera@dfo-mpo.gc.ca)

Ben Moore  
Resource Management  
Fisheries and Oceans Canada  
Charlottetown, PEI  
(902) 370-7094  
[Benjamin.Moore@dfo-mpo.gc.ca](mailto:Benjamin.Moore@dfo-mpo.gc.ca)

Alan Dwyer  
Gestion des ressources, MPO  
Pêches et Océans Canada  
Antigonish (N.-É.)  
(902) 735-7114  
[Alan.Dwyer@dfo-mpo.gc.ca](mailto:Alan.Dwyer@dfo-mpo.gc.ca)